
 

 
Referat bestyrelsesmøde d. 5 marts. 

 
Tilstede: Susanne Vennike, Annika Dirksen, Britt Mears, Signe Johansen og Nina Helsted 
 

1. Konstituering af ny bestyrelse 

Formand: Susanne Vennike, Næstformand: Annika Dirksen, Kasser: Britt Mears, Sekretær: Nina Helsted og 
Menigt medlem: Signe Johansen 
 

2. Udvalg  

Drøftelse af oprettelse af udvalg. Vi håber der er opbakning til af medlemmer fremadrettet vil være aktive 
og bidrage til at skabe aktiviteter i klubben, både for at skabe sammenhold men også for økonomisk at 
kunne bidrage til klubben.   
Der tales om udvalg til sponsor, fonde, stævne, aktiviteter og cafeen.  
Fra bestyrelsen er hvert område tildelt en tovholder, men uden aktiv deltagelse af medlemmer, så kan vi 
ikke løfte opgaven alene.  
Tovholder fordeles således: 
Fonde: Susanne 
Sponsor: Annika 
Cafe og indkøb: Britt 
Stævner: Nina 
Aktiviteter: Signe.  
Rangliste: Tina Jeppesen (vi har ikke hørt andet, så vi håber hun fortsat vil løfte denne opgave) 
 

3. Staldmøde 

Drøftelse af dagsorden og punkter til kommende trivsels-/staldmøde d. 23/3. Pt. har kun en kontaktet 
Susanne, da vedkommende ikke kan deltage på dagen.  
 

4. Budget 2025 

Gennemgang af budget for 2025. Økonomien skal ses i lyset af, at vi ikke længere får tilskud fra kommunen. 
Hvis vi skal gøre noget særligt, spare op til forbedringer mm. så skal vi fremadrettet enten tjene flere penge 
eller spare penge. Vi ønsker at være gennemsigtige i økonomien overfor vores opstalder. 
 

5. Halm/Strøelse 

Dialog om halm/strøelse i boksene samt kapacitet og tømning af mødding. Vi vil undersøge hvad der er 
muligt.   
Der er en del svind i piller mm. Dette koster klubben økonomisk.  
I dag opbevares der særskilt strøelse mm. i udeboks – denne skal være tømt pr. 1/5-2025. Boksene er 
tiltænkt vores medlemmer udefra og i forbindelse med stævner.  
 
 



 
 

6. Weekendordning + indtræk.  

Dialog om hvordan vi løser opgaven med weekendordning og indtræk i hverdagene. Tirsdag og torsdag 
lukker Dea fast ind. Onsdag lukker Annika ind. Vi arbejder på at få en fast til at klare mandag og fredag 
fremadrettet.  
Weekend ordning betales i dag ½ af opstalder og ½ af rideklubben. Denne blev introduceret for snart 1½ år 
siden. Økonomisk er det desværre en for stor udgift for klubben samtidigt mangler vi nogle som ønsker at 
tage vagterne.  
Vi skal have fundet en bedre løsning fremadrettet og/eller må vi tilbage til turnusordning jf. vores 
opstaldningskontrakt.  
 

7. Indsamling til gaver 

Britt M og Pernille har tilbudt at tage tjansen med at indsamle til livsbegivenheder, runde fødselsdage mm. 
Det syntes vi er en hyggelig tradition. Husk at give dem besked som ikke er på FB. 
 

8. Facebook administration 

Nina og Susanne har adgang til Sakskøbings Rideklubs officielle side samt kjeldmosegaard som 
administrator.  
 

9. Jubilæum 

Vi arbejder på at afholde vores 50års jubilæum i efteråret. 
 

10. Evt. 

- Arbejdsdage: vi skal have fundet datoer til 2 arbejdsdage i 2025 – en dag i foråret og en i efteråret 

påtænker vi.  

- Bankadgang skal overdrages til Britt. Signe kontakter banken.  

- Annika vil fremover stå for at lave boksregning. Alt øvrige er Britt. Indtil adgang er videre givet løfter 

Signe opgaven. Hannibal har tilbudt at bogfører indtil vi er ordentligt inde i det hele – det sætter vi 

pris på.  

- Vores hjemmeside trænger til en opdatering. 

- Vi arbejder på at lave en velkomstfolder. 

- Skrald/losseplads fremadrettet skal der findes en løsning på. 

- Indstillinger til drf. 

- Udarbejdelse af årshjul.  

- Dialog om hvordan bestyrelsen kan kontaktes bedst muligt.  

 
 

 
 
 
 


